
«Ara s«hauran de reduir despeses«

Asseguren que s'ha incompler t un pacte intern i estan en desacord amb la

candidatura de CiU

C.VILË | ROSES

J�lia Sala Esteban encap�ala per primer cop la llista del Par tit Popular a l'Ajuntament d'Olot. En els darrers

comicis anava de dos.

Com veuen el tema de la gesti� del context de la crisi?

S�n temps dif�cils per a la nostra ciutat i per als ajuntaments, i caldr� prendre decisions molt impor tants. Caldr�

aprendre a treballar tots junts. El que la ciutat necessita �s que es facin coses positives i �tils. S'han fet

inversions molt grans, s'han fet grans projectes i, ara, el que s'ha de fer �s reduir despeses.

Com pensen impulsar el turisme?

S'ha de mirar una mica tot. Tot el que impulsa turisme �s bo per a Olot, com els museus que fan sopars als estius.

La variant d'Olot es planteja m�s f�cil amb el PP?

La variant est� pendent i s'ha de fer. Nosaltres considerem que el PP puja i que l'any vinent en l'�mbit d'Espanya

podrem guanyar les generals. Aix� tindr� molt de pes a l'hora que ens puguin donar unes obres que s�n molt

necess�ries.

El tema dels barris?

Jo penso que s'ha d'escoltar la gent, que s'han de tenir unes xerrades i unes reunions, que hi ha d'haver una

par ticipaci� ciutadana. Quan hi ha algun problema s'ha de comentar, s'ha de parlar i s'ha de solucionar.

Hi ha alguna infraestructura que faci m�s falta que l'altra?

S�n moments de no fer grans estructures perqu� no hi ha diners.

Diversos membres d'Uni� de Roses, entre ells integrants de la candidatura del GIR del 2007, s'han desmarcat de

l'acord amb CDC i es presentaran a les properes eleccions amb el GIR. El candidat ser� Joan Or tensi i al n�mero

2 hi anir� Gaspar Gallego, actual regidor del GIR. El motiu ha estat que no s'hauria compler t un pacte signat

entre la milit�ncia d'Uni�.

"No s'ha respectat ni les persones, ni els llocs ni a la persona que defens�vem de cap de llista, ni el segon [Josep

Garcia]", ha assenyalat Gallego. En decidir formar par t d'un projecte amb Uni�, diu que es va acordar per escrit

que es defensaria el candidat d'Uni�, Josep Antoni Valdera, i si no era possible, s'acceptaria un candidat

consensuat. Tot i que s� es va acceptar Carles P�ramo, es va fer a canvi d'unes condicions, com els llocs o les

persones d'Uni� que ocuparien la llista, uns termes que no s'haurien compler t.  Per aix�, membres d'Uni�, entre

ells els del GIR, han decidit anar amb aquesta formaci�.
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